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Det vises til sak i GV forum fra nov 2014. Bakgrunnen for denne saken er at det nå 
er innført et nytt forvaltningsopplegg for FKB-ledning (ikke VA) som innebærer en 
del endringer for ledningsetatene og for brukere av data. Det er behov for å 

diskutere forvaltningsopplegget med partene under vegs, samtidig som saken kan 
være noe perifer for noen av de som møter i Geovekst-forum. 

 
For å forankre forvaltningskonseptet hos ledningseierne foreslår Kartverket at det 
etableres en arbeidsgruppe under Geovekst-Forum bestående av aktuelle 

Geovekst-parter, NVE, Jernbaneverket +?. (Ledningspartene i Geovekst bør kanskje 
ha mer enn en repr.) Kartverket kan ta sekretariatrollen for gruppa. 

 
Saker som trenger beslutninger knyttet til Geovekst-Forums virkeområde legges 
fram for Geovekst til behandling. 

 
I førte omgang er det ledningsdata over bakken (FKB data) som er temaet, men 

gruppa vil også kunne være et praktisk orientert diskusjonsforum i forhold til 
utvikling av gode modeller for dokumentasjon og forvaltning av ledninger i bakken. 

  
Gruppa bør bidra til at ledningsdokumentasjon over og under bakken samordnes. For 
ledningseiere som har ansvar for ledningsnett både i luft og jord (og sjø) så 

håndteres dokumentasjonen som en felles modell av nettet – dette gir behov for mer 
samordnet dokumentasjon. 

 
Det må etableres en naturlig «bro» over til Samarbeidsforum for ledninger i grunnen. 
 

 
 

 
 


